
SPRAWOZDANIE  

z działalności Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa  

Miasta i Gminy Ostrzeszów 

VIII kadencji w latach 2018-2023 

w okresie sprawozdawczym za rok 2020 

  

Komisja przez okres sprawozdawczy pracowała w składzie: 

1. Wiesława Wysota – przewodniczący komisji 

2. Marcin Łuczak – zastępca przewodniczącego 

3. Danuta Gagatek – członek  

4. Marcin Gagatek – członek  

5. Aleksander Józefiak – członek  

6. Kamila Maj – członek  

7. Andrzej Manikowski – członek  

8. Marcin Świtoń – członek  

9. Sławomir Widerski – członek  

10. Mariusz Witek – członek  

11. Michał Wrzesiński – członek  

Do 31 grudnia 2020 r. komisja odbyła 15 posiedzeń, w tym 7 wspólnych. 

Komisja odbywała swoje posiedzenia systematycznie, zgodnie z zaplanowanym terminem ze 

względy na panującą pandemię w części komisje zostały zorganizowanie on-line. 

W posiedzeniach Komisji uczestniczyli systematycznie Burmistrz Miasta i Gminy Ostrzeszów, 

Skarbnik Miasta i Gminy Ostrzeszów, oraz w miarę potrzeb Zastępca Burmistrza, Naczelnicy 

i Dyrektor tutejszego Urzędu. 

  

Poruszana tematyka: 

-  Komisja opiniowała projekty uchwał Rady Miejskiej przygotowywane na poszczególne sesje 

Rady Miejskiej. 

- Komisja szczegółowo zapoznawała się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 rok 

oraz sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów za I półrocze 2020 roku. 

- Opiniowano projekty uchwał w sprawie zmian do budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 

2020 rok i zmiany w WPF na lata 2020-2032. 

- Opiniowano sprawozdania finansowe spółek komunalnych oraz podległych jednostek. 

 - Opiniowano projekt uchwały budżetowej Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2021 rok oraz 

projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 -2032. 



 

Na zakończenie, dziękuje wszystkim członkom Komisji za ich zaangażowanie w 

pracach Komisji i merytoryczną dyskusję na posiedzeniach, Skarbnikowi Miasta i Gminy 

Ostrzeszów, Burmistrzowi Miasta i Gminy Ostrzeszów oraz Zastępcy Burmistrza Miasta i 

Gminy Ostrzeszów za udział i wyczerpujące wyjaśnienia. 

Dziękuje również za nieocenioną pomoc pracownikom Biura Rady.  

 

 

 

 


